

「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
“Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)



2023 年 4 月 11 日

通告編號: CKRKTE/Notice/2023/04

通告五十九
九龍灣啟福道臨時交通安排

為配合「中九龍幹線 — 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)，啟福道 (近九龍灣國際展貿中心) 將於 **2023 年 4 月下旬**起實施新一期臨時交通措施 (詳情請參閱**附件一**)。屆時，現有行車線數目，巴士及小巴服務將維持不變。

現場會設置適當標誌，指示駕駛人士有關臨時交通安排。承建商亦會妥善分隔工地範圍，以保障道路使用者之安全。臨時交通安排可能會因應實際情況而稍作調整。

我們為此工程將造成的不便，謹此致歉。如對工程有任何查詢，歡迎致電 24 小時工程熱線 6391 7037。

11 April 2023

Notice Reference No.: CKRKTE/Notice/2023/04

Notice 059
Temporary Traffic Arrangement on Kai Fuk Road, Kowloon Bay

To facilitate the construction works of “Central Kowloon Route – Kai Tak East” (Contract No.: HY/2018/02), new stage of temporary traffic arrangement will be implemented at Kai Fuk Road (near Kowloonbay International Trade & Exhibition Centre) from **end-April 2023** (For details, please refer to **Attachment 1**). During the course of works, the existing number of traffic lanes, bus and minibus services will remain unchanged.

Appropriate temporary traffic signs will be provided for guidance. Works area will be fenced off to maintain safety for the public. This temporary traffic arrangement will be adjusted to suit the actual site conditions.

We apologize for any inconvenience caused by the above works. Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 6391 7037.

「中九龍幹線 – 啟德東」工程 (合約編號：HY/2018/02)
 “Central Kowloon Route – Kai Tak East” Project (Contract No.: HY/2018/02)



附件一

Attachment 1

